
 Παρόντες 

1. Χ. Γεωργιάδης 
2. Α. Γκαμπέσης 
3. Β. Γιαννουλάκης 
4. Ι. Καλαϊτζίδης 
5. Ν. Κεχαγιόγλου 
6. Ε. Δημούλα-Πετρίδη 
7. Ε. Γουναράς 
8. Ι. Ακριβόπουλος 
9. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή 

10. θ. Σιδηρόπουλος 
11. Γ. Τροχόπουλος 
12. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά 
13. Μ. Σακαλής 
14. Χ. Φουρνιάδης 
15. Χ. Ντόβας 
16. Σ. Κρομμύδας 
17. Β. Ρήσσου 
18. Κ. Χιονίδης 
19. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
20. Ι. Κουρουζίδης 
21. Μ. Γαβρίδης 
22. Δ. Δάσκαλος            
23. Α. Δελαβερίδης 
24. Γ. Μιχαηλίδης 
25. Σ. Μηλιόπουλος 
26. Α. Παπαστεργίου 
27. Κ. Πουλασουχίδης 
28. Α. Τσιάρας 
29. Η. Σοφιανίδης 
30. Γ. Ορφανίδης 

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α  
Από το υπ' αριθ. 11/2004 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

Αρ. από .371 /2004 

Π ε ρ ί λ η ψ η  
Έκφραση συγχαρητηρίων του Δ.Σ. στο δημότη Βέροιας 
Γεώργιο Παπαστάμκο για τη συμμετοχή του στο 
ψηφοδέλτιο της Ν.Δ. των εκλογών ανάδειξης των μελών 
του Ευρωπαϊκού Κοινοβουλίου της 13ης Ιουνίου 2004. 

Σήμερα 24 Μαΐου του έτους 2004 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 20-5-2004 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ' όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα 30 μέλη. 

Απόντες 

Σ. Παναγιωτίδης 



                   Παρόντες Δημαρχιακοί 
              Πάρεδροι  
         Κ. Μιχαηλίδης  

             Π. Ποταμόπουλος 

Απόντες   Δημαρχιακοί Πάρεδροι 

Π. Πιτούλιας  Γ.Μανακούλης 

ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Κ. 
Χιονίδης, Γ. Τροχόπουλος. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ' αριθ. 374/2004 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ. Ορφανίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ' αριθ. 375/2004 απόφασης αποχώρησε ο κ. Η. Σοφιανίδης. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ' αριθ. 377/2004 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Η. Σοφιανίδης, 
Γ. Ορφανίδης. 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ' αριθ. 401/2004 απόφασης αποχώρησε ο κ. Α. Παπαστεργίου. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ' αριθ. 402/2004 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Σ. Κρομμύδας, 
Α. Δελαβερίδης. 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ' αριθ. 407/2004 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ι. Κουρουζίδης, 
Μ. Γαβρίδης, Σ. Μηλιόπουλος. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ' αριθ. 408/2004 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, 
Ι. Καλαϊτζίδης, Γ. Ορφανίδης. 



Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στο Δήμαρχο, ο οποίος είπε στο 
συμβούλιο ότι: ανακοινώθηκαν χθες τα ευρωψηφοδέλτια και με μεγάλη μας χαρά είδαμε 
ότι στο ψηφοδέλτιο της Ν. Δημοκρατίας συμμετέχει και ο τέως βουλευτής και υπουργός και 
νυν αντιπρύτανης του Πανεπιστημίου Πειραιώς κ. Γεώργιος Παπαστάμκος και μάλιστα 
σε εκλόγιμη θέση. Είναι τιμή για την πόλη μας και το Νομό η τοποθέτηση του και 
πιστεύουμε ότι απ' αυτή τη θέση θα βοηθήσει όχι μόνο τον Δήμο μας αλλά το Νομό και 
την Περιφέρεια γενικότερα. Εστειλα συγχαρητήρια επιστολή κε πρόεδρε και ζητώ να 
εκδώσει και το Σώμα αντίστοιχη απόφαση και να στείλει συγχαρητήρια επιστολή στον κ. 
Παπαστάμκο. 

Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν να συζητηθεί εκτάκτως το θέμα που έθεσε ο κ. 
Δήμαρχος; 

Υπέρ αυτής πρότασης αυτής ψήφισαν 27 σύμβουλοι: 
Χ. Γεωργιάδης, Α. Γκαμπέσης, Β. Γιαννουλάκης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, Ε. 
Δημούλα - Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου - Καραχατζή, θ. 
Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα - Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. Φουρνιάδης, Χ. 
Ντόβας, Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης, Χ. Ουσουλτζόγλου - Γεωργιάδου, Μ. 
Γαβρίδης, Δ. Δάσκαλος, Α. Δελαβερίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Σ. Μηλιόπουλος, Α. 
Παπαστεργίου, Α. Τσιάρας, Η. Σοφιανίδης. 

Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν 3 σύμβουλοι: 
Ι. Κουρουζίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Γ. Ορφανίδης. 
Στη συνέχεια αφού δέχθηκε το Συμβούλιο να συζητήσει και αποφασίσει για το 

παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε ως 
κατεπείγον ο πρόεδρος κάλεσε το συμβούλιο ν' αποφασίσει σχετικά. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. * 
Κουρουζίδης: Νομίζω ότι δεν είναι αρμοδιότητα του Δημ. Συμβουλίου να συζητάει 

και να στέλνει συγχαρητήρια στους διάφορους υποψήφιους που μπαίνουν από τα 
διάφορα κόμματα στην Ευρωβουλή. Εμείς θ' ασχοληθούμε με τα τοπικά προβλήματα 
που παραμένουν τόσον καιρό άλυτα, να φέρουμε καμία δραχμή από την Αθήνα και ν' 
αφήσουμε αυτούς που τους ορίζουν όποιοι τους ορίζουν. Δεν έχουμε κανένα λόγο να 
στείλουμε τίποτα. 

Πρόεδρος: Αυτή η τοποθέτηση σας αφορά και τις υπόλοιπες προτάσεις; 
Κουρουζίδης: Ξέρω τη διαδικασία κε Πρόεδρε και δεν θα με ρωτάτε τι θα κάνω 

στο επόμενο θέμα. Ζητώ να γίνει ονομαστική ψηφοφορία για τη συζήτηση όλων των 
εκτάκτων θεμάτων. 

Πουλασουχίδης: Εύχομαι στον κ. Παπαστάμκο να βγει και να μας εκπροσωπήσει 
σαν χώρα στην Ευρωβουλή πλην όμως δεν εξαρτάται ούτε από τις ευχές τις δικές μου, 
ούτε από την ψήφο μου ούτε από κανενός την ψήφο. Δυστυχώς ή ευτυχώς ότι πήρε 
εκλόγιμη θέση ο κ. Παπαστάμκος εξαρτάται από την άποψη ενός μόνο ανθρώπου που 
δεν ρώτησε κανέναν, δεν είναι προϊόν ούτε εκτίμησης των ικανοτήτων του, ούτε 
επιλογής μεταξύ των ψηφοφόρων. Επιλέχθηκε στο ψηφοδέλτιο όπως και οι άλλοι που 
επιλέχθηκαν για το ψηφοδέλτιο του ΠΑΣΟΚ από έναν ουσιαστικά άνθρωπο. Γι' αυτό 
το λόγο, επειδή δεν αποδίδει η θέση μας τιμή σε κάποιον, γιατί τιμή του έκανε ο 
πρωθυπουργός που τον επέλεξε τον κ. Παπαστάμκο ή ο κ. Παπανδρέου που επέλεξε 
τον κ. Μπουτάρη ή την κυρία Νικολαίδου, είμαι αντίθετος στα συγχαρητήρια και για τους 
τρεις. 

Ορφανίδης: Εχω την εντύπωση ότι τους συγκεκριμένους τους τίμησαν τα 
κόμματα τους, εμείς δεν έχουμε κανέναν λόγο να τιμήσουμε κανέναν απ' αυτούς. Εμείς 
εδώ θα πρέπει να μιλάμε με πολιτικούς όρους και όχι με ευχές και ευχέλαια. 



Δήμαρχος; Είναι τιμή και για την πόλη μας και για το νομό που τρεις 
άνθρωποι, άσχετα αν ο κ. Μπουτάρης δεν κατάγεται από εδώ αλλά δραστηριοποιείται στο 
νομό, βάζουν υποψηφιότητα. Εγώ ως Δήμαρχος έκανα το καθήκον μου κι έστειλα 
συγχαρητήρια επιστολή στον κ. Παπαστάμκο, δεν γνώριζα για τους άλλους αλλά θα το' 
κάνω αύριο και γι' αυτούς. Εάν το Σώμα δεν θέλει να στείλει συγχαρητήρια επιστολή, 
δεν έχω καμία αντίρρηση. 

Πρόεδρος; Δευτερολογίες. 
Κουρουζίδης: Χαίρομαι που είπε ο κ. Δήμαρχος ότι έστειλε την επιστολή με τις 

ευχές στον κ. Παπαστάμκο αφού πρέπει να είναι του ίδιου χώρου και υπάρχει 
αλληλοενημέρωση ενώ για τους άλλους δεν πήρε είδηση. Φαίνεται πως δεν διαβάζει άλλες 
εφημερίδες ή δεν βλέπει άλλα κανάλια παρά μόνο από ένα κανάλι παίρνει 
πληροφόρηση και τώρα που το έμαθε λέει ότι θα στείλει αύριο και σ' αυτούς 
συγχαρητήριες επιστολές. 

Πρόεδρος: Εμμένετε κ. Κουρουζίδη στην ονομαστική ψηφοφορία; 
Κουρουζίδης: Ναι. 
Πρόεδρος: Υπάρχει η πρόταση του κ. Δημάρχου για έκδοση απόφασης του Δ.Σ. 

έκφρασης συγχαρητηρίων και αποστολής αντίστοιχης επιστολής στον κ. Παπαστάμκο 
και η πρόταση του κ. Ι. Κουρουζίδη, όπως υποστηρίχθηκε και από τους κ.κ. Κ. 
Πουλασουχίδη και Γ. Ορφανίδη να μην εκδοθεί η παραπάνω απόφαση. Παρακαλώ ν' 
αρχίσει η ονομαστική ψηφοφορία. 

Στη συνέχεια η γραμματέας φώναζε τα ονόματα του συμβούλων και αυτοί 
δήλωναν την παρουσία τους και ποια από τις 2 προτάσεις ψηφίζουν. Έτσι: 

Υπέρ της πρότασης του Δημάρχου ψήφισαν 25 σύμβουλοι: 
Χ. Γεωργιάδης, Α. Γκαμπέσης, Β. Γιαννουλάκης, Ι. Καλαϊτζίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, Ε. 
Δημούλα - Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου - Καραχατζή, θ. 
Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα - Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. Φουρνιάδης, Χ. 
Ντόβας, Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης, Χ. Ουσουλτζόγλου - Γεωργιάδου, Μ. 
Γαβρίδης, Δ. Δάσκαλος, Γ. Μιχαηλίδης, Σ. Μηλιόπουλος, Α. Παπαστεργίου, Η. Σοφιανίδης. 

Υπέρ της πρότασης του κ. Κουρουζίδη ψήφισαν 5 σύμβουλοι: Ι. Κουρουζίδης, 
Α. Δελαβερίδης, Κ. Πουλασουχίδη ς, Α. Τσιάρας, Γ. Ορφανίδης 

Το ΔΣ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: Ι.-Την 
πρόταση του Δημάρχου. 
2.-Οτι σκόπιμο είναι να εκφράσει το συμβούλιο τα συγχαρητήρια του προς το δημότη 
Βέροιας, τέως βουλευτή Ημαθίας και υπουργό, νυν αντιπρύτανη του Πανεπιστημίου 
Πειραιώς κ. Γεώργιο Παπαστάμκο για τη συμμετοχή του στο ψηφοδέλτιο της Ν.Δ. των 
εκλογών ανάδειξης των μελών του Ευρωπαϊκού Κοινοβουλίου της 13ης Ιουνίου 2004. 
3.-Την πρόταση του δημ. συμβούλου Ι. Κουρουζίδη. 
4.- Το αποτέλεσμα της ονομαστικής ψηφοφορίας. 
5.-Τις διατάξεις των άρθρων 97, 106 και 119 του ΠΔ 410/95 (ΔΚΚ). 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 

Α)Εγκρίνει τη συζήτηση και λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν είναι 
γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 

Β)Εκφράζει τα συγχαρητήρια του προς το δημότη Βέροιας, τέως βουλευτή 
Ημαθίας και υπουργό, νυν αντιπρύτανη του Πανεπιστημίου Πειραιώς κ. Γεώργιο 
Παπαστάμκο για τη συμμετοχή του στο ψηφοδέλτιο της Ν.Δ. των εκλογών ανάδειξης των 
μελών του Ευρωπαϊκού Κοινοβουλίου της 13ης Ιουνίου 2004. 



 
Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  371 / 2004 

.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ι. Καλαϊτζίδης Α. Δελαβερίδης 
 Ν. Κεχαγιόγλου Γ. Μιχαηλίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Σ. Μηλιόπουλος 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Α. Παπαστεργίου 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Κ. Πουλασουχίδης 
 Γ. Τροχόπουλος Α. Τσιάρας 

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Η. Σοφιανίδης 
 Μ. Σακαλής Γ. Ορφανίδης 
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
 Κ. Χιονίδης   
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
     
     
     
     

 
Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  8-6-2004 
Ο Δήμαρχος 

 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
  
 


